
 
 

 
 Ústí n. L., 29. 11. 2010 

Čj.: 1731/2010-La     

Z á p i s 
 

ze 2. setkání v roce 2010 partnerů Celostátní sítě pro venkov, AZV Ústí nad 

Labem 
 

                                                          ze dne 26. 11. 2010 
       ________________________________________________________________________ 

 

Místo konání: OBEX Most, s.r.o. – společenská místnost, ul. Rekreační 1048, 434 01 Most 

 

 

Přítomni:   viz. prezenční listina 

 
 

1/ Zahájení – Ing. Oldřich Beneš  

                   –  účel setkání je provést vyhodnocení CSV 

 

    ▪  vznik sítě MZe 2008 a jednotlivé složky nevládních organizací 

    ▪  bioplynové stanice, akce Vesnice roku, regionální potravina 

    ▪  cíle  CSV – viz. prezentace ze Skalského Dvora                                       

    ▪  zvýhodnit bodový systém SZIFu – na projekty MAS  a  PRV – pro pánevní oblast 

 

 

2/ Ing. Šamsová –  prezentace „Regionální potravina“ viz. internet. portál MZe 

 

    ▪  podmínky soutěže 

    ▪  doplnění Ing. Beneše – pobídka k diskuzi přístup na „Portál farmáře“ 

  

 

 

3/  Diskuze 

      

     ▪ p. Bednář a p. Pakosta – byrokracie při podávání žádostí 

                                             – zásady špatně nastavené 

                                             – bioplynové stanice – velké náklady – výroba el. energie 

                                             – podpora malých farem „Bio značka“ 

                                             – pořádání „sranda akce“  - vesnická děva 

 

   ▪ školení – rekvalifikace na počítačové učebně 

      - Údlice učiliště -   

 

   ▪ starosta Meziboří – pomoc prvopodnikatelům – málo a malé finanční pobídky 

     - (pesimistické vize) vytvořit poradenskou činnost pro obce a podnikatele 

 



   ▪ zástupce Spolku pro obnovu venkova – větší četnost členské základny, tím snažší 

     prosazování zemědělských plánů 

 

     1/ financovat z nově vytvořených fondů 

     2/ platby akcí - splátkového kalendáře + natažení plateb  (zaplatit část z čeho financovat, 

         když jsou malé rozpočty obcí?) 

 

     p. Zeidel –dotace – potravinová soběstačnost ČR se absolutně pomíjí , jak to bude se  

     zemědělskou činnosti v budoucnu? 

    

 -  stanovit poradce pro obnovu zemědělství v severočeské oblasti.  

 

    p. Bednář – pozemkové úpravy Chomutovska 

       

 

 4/ Závěr  

 

    Podněty pro činnost roku 2011  připraví zástupci obcí ve spolupráci s vedoucím oddělení 

    AZV  Ústí nad Labem. 

 

    Materiál bude předložen do 15. 12. 2010 na KAZV Ing. Mrázové pro plán finanční potřeby 

    roku 2011. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Oldřich Beneš                                                                 Zapsal: Ing. Jaroslav Pavliš 

vedoucí oddělení AZV Ústí n. L.                                           zástupce ved. odd. AZV Ústí n. L.    

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 


